

بیان صحافی

فودافون تطلق iPay أوّل محفظة إلكترونية مُرخّصة من مصرف قطر المركزي

أداة دفع رقمية جديدة مرخصة من مصرف قطر المركزي تسمح بتنفيذ التحويلات الداخلية وإرسال الأموال دوليًا، وسداد المعاملات التجارية والفواتير.

الدوحة، قطر، 2 اكتوبر, 2022: أعلنت شركة "انفينيتي بيمنت سولوشنز"، كيان مالي مستقل ومملوك بالكامل لشركة فودافون قطر، عن إطلاقها iPay، أول محفظة إلكترونية مرخصة في قطر.

جدير بالذكر أن iPay، المرخصة من مصرف قطر المركزي، هي أول محفظة آمنة تم تطوير ها من قبل "انفينيتي بيمنت سولوشنز" بشراكة استراتيجية مع البنك التجاري، والخليج للصرافة، وPaytm. وتقدم iPay للعملاء إمكانية التحويل المحلي للأموال بشكلٍ فوري إلى جميع الحسابات البنكية والمحافظ الإلكترونية من خلال نظام قطر للدفع عبر الهاتف الجوال، فضلاً عن إرسال الأموال دوليًا، وسداد عمليات الشراء لدى المتاجر.

iPay هي محفظة حيادية، متاحة لجميع المستهلكين في قطر، بغض النظر عن مقدّم خدمة الاتصالات الخاص بهم. ويمكن للعملاء التسجيل من خلال تطبيق iPay، المتاح للتنزيل على متاجر "أبل" و"جوجل بلاي"، في أقل من 60 ثانية، وإرسال الأموال إلى الأصدقاء وأفراد العائلة محليًا، وفي أي مكان في العالم، بطريقة سريعة وآمنة، وسداد عمليات الشراء في المحلات التجارية المفضلة لديهم، فضلًا عن إمكانية اختيار خدمات دفع اخرى.

وعلّق دييغو كامبيروس، الرئيس التنفيذي للعمليات في فودافون قطر، قائلًا: "ويدعم حلنا الجديد iPay خطة التحول الرقمي للاقتصاد في دولة قطر، فضلًا عن رؤية مصرف قطر المركزي في بناء اقتصاد غير نقدي بحلول عام 2030. وقد استجابت فودافون للطلب المتزايد على الحلول الرقمية المُيسّرة لخدمات الدفع المباشر، وهو توجه عالمي منذ عام 2020، واستمر في اكتساب المزيد من الأهمية منذ ذلك الحين. كما يمثل التطبيق جزءًا من أجندتنا لتعزيز التحول الرقمي الأوسع لدولة قطر، بهدف دعم العملاء بسرعة وكفاءة من خلال تقنيات الخدمة الذاتية المتطورة."



لمزيد من المعلومات حول iPay، يرجى زيارة: www.ipay.qa

-انتهى-

حول فودافون قطر شمقع.

توفر فودافون قطر ش.م.ق.ع. ("فودافون قطر") مجموعة شاملة من الخدمات بما فيها الاتصال الصوتي، والرسائل النصية، والإنترنت، وخدمات الهاتف الثابت، وخدمات إدارة تكنولوجيا المعلومات والاتصالات في دولة قطر للأفراد والشركات على حد سواء. وبدأت الشركة أعمالها التجارية في عام 2009، وبلغ عدد عملائها أكثر من مليوني عميل في والشركات على حد سواء. وبدأت الشركة أعمالها التجارية في عام 2009، وبلغ عدد عملائها أكثر من مليوني عميل في 31 مارس 2022. وتتسع البنية التحتية لشبكة "فودافون قطر" المتطورة لتغطي المواقع الرئيسية في الدولة عبر الألياف الضوئية، وشبكة الجيل الخامس 55. إلى جانب نظام بيئي رقمي واسع النطاق، مما سيسهم في استمرار النمو والازدهار لدولة قطر. وترسخ "فودافون قطر" رؤيتها في ربط أفكار اليوم بتكنولوجيا المستقبل عبر الابتكار الرقمي الرائد، وبأن تكون الخيار الأول للعملاء في مجال الاتصالات والخدمات الرقمية. يتوافر مزيد من المعلومات على الموقع www.vodafone.qa

للاستفسارات الصحفية الرجاء الاتصال ب: Mediarelations.gatar@vodafone.com

C2 General



PRESS RELEASE

VODAFONE QATAR INTRODUCES IPAY, THE FIRST LICENSED WALLET BY QATAR CENTRAL BANK

New digital payment solution licensed by Qatar Central Bank offers direct access to local transfers, international remittances, merchant and utility payments.

DOHA, Qatar, 2 October, 2022: Vodafone Qatar's Infinity Payment Solutions (IPS), a separate financial entity and 100% subsidiary of Vodafone, has announced the launch of iPay, Qatar's first licensed e- wallet.

Licensed by Qatar Central Bank, iPay, is a secure e-wallet developed by Infinity Payment Solutions, in strategic partnership with Commercial Bank of Qatar (CBQ), Gulf Exchange and Paytm. iPay offers customers direct access to instant local transfers to all banks and wallets under the Qatar mobile payment network, as well as the international remittance and merchant payments.

iPay is an operator agnostic wallet and is available for all consumers in Qatar, regardless of their telecom service provider. Customers can register through the iPay application, available to download on Apple and Google Play stores, in less than 60 seconds and conduct fast and secure local and international remittances with friends and family, instant merchant payments at their favourite outlets and select utility payments services.

Diego Camberos, Chief Operating Officer (COO) at Vodafone Qatar, said: "Our new iPay solution supports Qatar's move towards a more digitised economy, as well as QCB's vision of achieving a cashless economy by 2030. Vodafone has responded to the growing demand for accessible digital fin-tech solutions – a trend that was observed globally in 2020 and has continued to grow in significance since then. It is also part of our wider digital transformation agenda for Qatar, aiming to support customers quickly and efficiently via cutting-edge self-service technologies.

To find out more about ipay Qatar, please visit: www.ipay.ga



-ENDS-

About Vodafone Qatar P.Q.S.C

Vodafone Qatar P.Q.S.C. ("Vodafone Qatar") provides a comprehensive range of services including voice, messaging, data, fixed communications, IoT and ICT managed services in the State of Qatar, for both consumers and businesses alike. The Company commenced commercial operations in 2009 and has 2 million mobile customers as of 31 March 2022. Its state-of-the-art network infrastructure is expanding to cover key locations in the country with fibre connectivity and 5G, along with an extensive digital ecosystem, which will contribute to Qatar's continued growth and prosperity. Vodafone Qatar's vision is deeply rooted in its mission to connect today's ideas with the technologies of tomorrow by pioneering digital innovation and becoming people's first choice in telecom and digital services. Please visit www.vodafone.qa for more details.

For press enquiries, please contact:

Mediarelations.qatar@vodafone.com